
PROTOKOL  n:r 1 vid sammanträde den 18/3 1957 
i Djurgårdens IF:s överstyrelse på Stadion.

NÄRVARANDE: Dunér, Nordlund, Lövdahl, Norén, Liliequist.
Förhindrade: Rinman, Eckerbrant.

§ 1.
Ordföranden öppnade sammanträdet och välkomnade fotbollssek

tionens representanter, S. Bergh, G. Lundqvist och A. Malmgren, att 
tillsammans med ÖS diskutera angelägenheter i anslutning till den pla
nerade utlandsturnén, vilken avsågs att starta redan påföljande dags 
morgon.

Turnén skulle starta med två matcher i Prag, fortsättas med 
en match i Spanien (Barcelona) och ett träningsläger jämte en match på 
Mallorca samt avslutas med en tredje match på tjeckisk mark.

Turnéuppläggaren W. Lyberg i fotbollssektionen hade enligt 
rapport ej kunnat få bindande försäkringar för den spanska detaljen av 
det utstakade programmet. Läget för kvällen kunde ej fastställas, då L. 
ej kunnat infinna sig till sammanträdet och av tekniska skäl också kun
de anses hindrad att pr telefon ge någon upplysning om situationen. Med 
hänsyn till erfarenheterna av senaste fotbollsturnén till Central-Amerika, 
vilken måste startas utan helt täckande kontraktsuppgörelser, erinrades 
om diskussionen i samband därmed, gående ut på att i fortsättningen ingen 
utlandsturné skulle godkännas med mindre än alla avtal och överenskom
melser bekräftats och godkänts. Eftersom så ej var fallet för den nu 
planerade trippen och eftersom Lyberg lämnats ett väsentligt ekonomiskt 
bidrag av fotbollssektionen för bl.a. skötandet av turnéns uppläggande 
(dessutom underhandlingar med utländska tränare) uttalade sammanträdet 
sitt missnöje med L:s sätt att sköta förberedelserna.

Sedan lagledaren H. Nord inkallats till dagens sammanträde och 
lämnat vissa uppgifter (hinder för honom själv, Knivsta Sandberg och 
Stig Gustafsson att medfölja på turnén från början av civila skäl och 
för Hans Mildh på grund av medverkan i slutspelet i ishockey) konstate
rades, att turnén ur ren träningssynpunkt var väl motiverad inte minst 
sedan Sverige åter täckts av snö och kyla och därmed intet inhemskt 
träningssurrogat fanns såsom alternativ. Av prestigeskäl ansågs ett åter
bud till de tjeckiska arrangörerna (som tidigare fått återbud från DIF 
i både fotboll och ishockey) ej försvarbart.

Med hänsyn till frånvaron av ekonomiska och andra bekräftande 
besked från Spanien diskuterades härefter ett avlysande av hela turnén. 
Sammanträdet uttalade sig enhälligt för att turnén i dess helhet ej av 
denna grund skulle avlysas. Som alternativ att besluta om uppställdes 
sedan a) turnén påbörjas med de två matcherna i Prag, där man avvaktar 
den efterlysta bindande avtalen för resans fortsättande b) hela turnén 
fullföljes utan hänsynstagande till de saknade beskeden och dess innehåll.

En försöksvotering gav härefter utslaget 4-3 för alternativ b)
Sedan fotbollskassör A. Malmgren på tillfrågan upplyst, att 

hur turnén i dagens läge än ordnades skulle den i stort sett åsamka 
föreningen samma förlust som ett i hast gjort arrangemang i Sverige, 
beslöts , 

att, med instämmande i ordförande Dunérs uttalande att det skedde 
med dålig smak i munnen, godkänna genomförandet av turnén i dess helhet. 
I det läge av tidsnöd (spelarna väntade klarbesked i nedre våningen för 
att hinna hem och packa), som återigen uppstått inför starten av en om
fattande fotbollsturné, beklagade sammanträdet sig vara mer eller mindre 
tvingat fatta ett avgörande utan klarhet om dess ekonomiska konsekvenser.



§ 2.
Upptogs till debatt underhandlingarna om ny fotbollstränare. 

Dessa hade inte resulterat i annat än att det erbjudande, som fotbolls
sektionen gett ungraren Berkessy, avvisats. Under hand sade sig Sigge 
Bergh ha erfarit att DIF:s förre tränare Frank Soo, som numera uppsagts 
från sin anställning hos Oddevold i Uddevalla, var beredd diskutera ett 
förnyat engagemang hos Djurgården. Beslöts att Birger Sandberg skulle 
ges i uppdrag ta kontakt med Soo. Nordlund underrättar Sandberg. I an
slutning härtill ifrågasatte Liliequist om det inte var motiverat att 
till förhindrande av för Djurgården ovänliga och olämpliga tidningskommen
tarar snarast lämna pressen ett meddelande om föreningens nya intresse 
för Soo. Beslöts efterhöra Sandbergs uppfattning i frågan, innan något 
meddelande av nämnt slag utlämnades.

§ 3.
Sedan fotbollssektionens män lämnat sammanträdet efterlyste 

sekreteraren riktigheten av ett besked, som i förbigående lämnats av lag
ledaren Nord, att från ÖS skulle vice ordföranden medfölja på den senare 
delen av fotbollsturnén i sällskap med H. Mild efter det slutspelet i 
ishockey den 24/3 avverkats. Konstaterades, att något sådant beslut ej 
fattats inom ÖS. Vice ordföranden förklarade sig vilja företa resan utan 
kostnad för föreningen, om det skulle visa sig att turnén lämnade för
lust. Med framhållande av att inom ÖS kan förekomma ledamöter utan mot
svarande ekonomisk förmåga och därmed kanske ställda offside vid dylika 
utlandsresor betonade Lövdahl och Norén att av principiella skäl skulle 
inga kostnader åläggas vice ordföranden och att i övrigt den av sekre
teraren omnämnda turordningen inom ÖS skulle följas. Härefter fastslogs, 
att vice ordförandens resa var beroende på om den kunde inrymmas bland 
de 20 platser, som stod till förfogande för resan, och att därest ytter
ligare någon plats bleve ledig denna skulle få upptagas av Norén. Som 
princip fastställdes också, att huvudkassan skall svara för ÖS-leda
möters rese- och andra omkostnader i dylika fall.

§ 4.
Föredrog vice ordföranden en skrivelse från tre av föreningens 

ungdomsledare, Filip Carlsson, Harald Gustafsson och John Candelius, 
med önskemål om bättre samarbete inom ishockeysektionen, där enligt deras 
uppfattning alltför litet intresse ägnades ungdomsarbetet. Då de fram
förda synpunkterna i mycket samstämde med sammanträdets uppfattning, 
beslöts att snarast kalla i första hand sektionsstyrelsen och ungdoms
ledarna, i andra hand aktuella fotbollsledare till överläggning med ÖS i 
denna vitala fråga.

§ 5.
Uttalade ordföranden ett tack till intendenten (och klubb

mästaren) Ingvar Norén för det sätt., på vilket han ordnat årsfesten i 
anslutning till årsmötet den 12/3. De goda arrangemangen hade gjort 
kvällen till en av alla uppskattad, trivsam avslutning på föreningens 
66:e årsmöte.

§ 6.
Upptog ordföranden en diskussion om den till årsmötet av sek

reteraren uppgjorda och upplästa årsberättelsen, vilken övriga ÖS-leda
möter ej haft tillfälle ta del av före årsmötesförhandlingarna. Ord
föranden ansåg det strida mot en tidigare överenskommelse att en paren
tation för avlidna medlemmar gjorts i årsberättelsen. Vissa bedömningar 
av sektionsstyrelsernas arbete kunde också i den form de framförts i års
berättelsen diskuteras. En del sakfel torde också ha förelegat etc., vil
ket allt som allt måste ge skärpa åt det tidigare framförda önskemålet 
och beslutet, att årsberättelsen skall vara färdigställd i så god tid 
före årsmötet, att styrelsen hinner ta del av den.

Årsberättelse-sammanställaren förklarade sig ej känna till 
någon överenskommelse om en parentationsfri årsberättelse och att han 
i övrigt nedlagt så mycken tid och omsorg på arbetet, att han i stället 
för kritik räknat med ett visst erkännande. Årsberättelsen hade numera 



utlämnats för duplicering, och så snart det blev tillfälle för ÖS-leda
möterna att ta del av berättelsen på effektivare sätt än det muntliga 
återgivandet vid årsmötet, sade sig den ansvarige vilja återkomma i 
ärendet. Se även tillägg nedan.

7.
Med anledning av årsmötets godkännande av två nya sektioner, 

konståkning och slalom, föreslog Norén en diskussion om kontaktmän för 
de olika sektionerna. Beslöts att Norén skall t.v. handha kontakten med 
konståkningssektionen och att ärendet i dess helhet skall tas upp vid 
ett kommande sammanträde.

§ 8.
Beslöts, att Djurgårdens Idrottsförening under tiden fram till 

nästa årsmöte, den 12/3 1958, skall firma-tecknas av ordföranden Åke 
Dunér och skattmästaren Gunnar Rinman.

§ 9.
Beslöts att nästa ÖS-sammanträde äger rum den 1 april 1957, till 

vilket ordföranden uttalade en förhoppning om att få emotse en del po
sitiva förslag och idéer för det kommande föreningsarbetet.

Tillägg § 6:

I anslutning härtill berördes även den ekonomiska årsberättel
sen, vilken vid ÖS-sammanträdet närmast före årsmötet lämnats till 
duplicering utan att styrelsen i sin helhet haft tillfälle vare sig 
studera eller godkänna densamma.

Frågan om vilken siffra, som skulle redovisas för antalet med
lemmar i föreningen (den till Riksidrottsförbundet den 15/2/57 lämnade 

uppgiften på 1.110 medlemmar, vilken upptagits i årsberättelsen, eller 
den av ordföranden som korrigering av denna årsberättelseuppgift lämna
de siffran vid årsmötet på c:a 1.900 medlemmar) upptogs till diskussion 
för ev. senare beslut huruvida medlemsantalet skall redovisas vid års
mötet.


